
PROTOKOt Nr XXXI/2017 

Obrad XXXI Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 27 lutego 20l7r 


Sesja odbyla si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ly si~ 0 godz. 14°°, a zakorlczyly si~ 0 godz. 145s 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady /Iista obecnosci w zalqczeniu 

do protokolu/. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XXXI Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad . 

3. 	 Informacja Wojta z dzialalnosci mi~dzy sesjami . 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Koturl. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koturl na lata 

2017-2026. 

6. 	 Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2017 rok. 

7. 	 Podj~cie uchwaly w sprawie okreslenia wynagrodzenia Wojta Gminy Koturl. 

8. 	 Podj~cie uchwaly w sprawie uchylenia nieobowiqzujqcej uchwaty w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli i oddziatow przedszkolnych przy szkotach podstawowych 

prowadzonych przez Gmin~ Koturl . 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Koturl. 

10. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

11. Dyskusja, sprawy rozne. 

12. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

13. Zamkni~cie Obrad XXXI Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XXXI Sesji Rady Gminy Koturl. 


Stwierdzila quorum. Przywitata przybylych na sesj~: radnego powiatowego Jana Kucia, Wojta 


Grzegorza Gorala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, 


Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, soltysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Przewodniczqca Rady zglosita wniosek 0 wtqczenie do porzqdku obrad jeszcze trzech projektow 


uchwat, ktore wptyn~ty na jej r~ce juz po wyslaniu materialow na sesj~, jednak w ustawowym 


terminie. Sq to: 


1. 	 W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koturl na lata 2017-2016. 

2. 	 W sprawie uchylenia nieobowiqzujqcej uchwaty w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli i oddziatow przedszkolnych przy szkotach podstawowych prowadzonych przez 

Gmin~ Koturl. 

3. 	 W sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Koturl. 

Innych wnioskow nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie zgtoszony przez siebie wniosek. 


Zostat on przyj~ty jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 




Ad pkt. 5 

WOjt Grzegorz Goral stwierdzit, ie zmieniajqc zapisy w budiecie gminy, bardzo cz~sto tqczy si~ to 

takie ze zmiana zapisow w WPF-ie. Tak jest i w chwili obecnej, bo po przeprowadzonym przetargu 

na budow~ oswietlenia ulicznego w Zeliszewie Podkoscielnym okazato si~, ie mamy za mato 

zabezpieczonych srodkow na ten cel. Jest to inwestycja, zatem mUSZq zmienic si~ zapisy w obu 

uchwatach budietowych. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXI.210.2017 w sprawie zmiany 


Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2017-2026. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow (za-15) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Wojt wyjasnit, ie, gtownq zmianq jest ta omawiana przez niego wczesniej. Inne zmiany byty 


szczegotowo omawiane na Komisji Budietu i Finansow. Jesli Sq jeszcze jakies pytania, to razem ze 


Skarbnikiem udzielq na nie odpowiedzi. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXI.211.2017 w sprawie zmian 


w budiecie gminy na 2017 rok . 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow (za-15) w gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt. 6 


Przewodniczqca Rady wyjasnita, ie grupa radnych podsumowata dotychczasowa prac~ Wojta Gminy 


i przygotowata wniosek 0 zmian~ jego wynagrodzenia . 


Pod nowym projektem uchwaty podpisali si~ wszyscy radni. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXI.212.2017 w sprawie 


okreslenia wynagrodzenia Wojta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Wojt wyjasnit, ie na poprzedniej sesji radni podj~li uchwat~ 0 sieci publicznych przedszkoli i 


oddziatow przedszkolnych. Kurator oswiaty stwierdzit jednak, ie posiada ona wad~ prawnq . Zatem 


przychylajqc si~ do jego opinii wycofujemy jq, aby podj~c w przysztosci nowq zawierajqcq wszystkie 


uwagi Kuratora. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 

Nr XXXI.213 .2017 w sprawie uchylenia nieobowiqzujqcej uchwaty w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli i oddziatow przedszkolnych przy szkotach podstawowych prowadzonych 

przez Gmin~ Kotun. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w gtosowaniu jawnym. 



mnostwo innych rozwiqzan tego problemu, trzeba tylko chciec': je znalezc': . Sktocanie sqsiadow 

ze sobq to nie jest rozwiqzanie, takq drogq urz~dnicy nie powinni rozwiqzywac': problemow 

mieszkancow. Warto jak najszybciej zajqc': si~ tym tematem, bo nie chcielibysmy wracac': do 

niego na nast~pnej sesji . Juz teraz koszty tego stanu rzeczy Sq bardzo wysokie a b~dq jeszcze 

wyzsze, bo praca 1 tylko strazaka , to jest 100 - 150 ztotych razy 12 - 15 strazakow. Zadnemu 

z radnych nie zadrzata r~ka jak gtosowat za 40.000 zt na oswietlenie, tu jesli nic si~ nie zmieni 

koszty b~dq znacznie wyzsze, bo prawdopodobnie juz Sq wyzsze . 

Pani Cecylia Burgs poprosita 0 wznowienie prac w tym zakresie. Sciezki juz zostaty wydeptane 

w Urz~dzie przez mieszkancow naszej ulicy. Odbyto si~ nawet kilka spotkan z wtadzami 

Urz~du, ale nic konkretnego nie ustalono. Zawsze sprawa rozbijata si~ 0 brak srodkow 

budzetowych. 

Wojt wyjasnit, ze polozenie naszej Gminy jest nizinne i jest wiele miejsc podobnych do tego 

z Gr~zowa. Problem glowny to zagospodarowanie wad na tym terenie. Prawo mowi, ze kazdy 

musi zagospodarowac': wod~ na wlasnym terenie. Jezeli ten problem wyst~puje na terenach 

rolnych, to rozwiqzuje si~ go poprzez melioracj~. Wies Gr~zow nie ma spolki wodnej, ktora 

moglaby rozwiqzac': ten teren. To prawda, urz~dnicy zajmowali si~ juz tym tematem, ale 

glownym problemem jest brak miejsca, do ktorego moglibysmy skierowac': te wody. 

Juz konsultowalem tq spraw~ z radnym i moze uda si~ nam uzyskac': map~ z rz~dnymi, aby 

okreslic': gdzie tq wod~ nalezy skierowac':. Z drugiej strony, gdy w ubieglym roku budowalismy 

tq drog~, to nie spotkalem si~ z zadnq uwagq ani sprzeciwem, co do wykonania nowej 

nawierzchni tej ulicy. Nikt z mieszkancow wtedy nie wskazywal na potrzeb~ wybudowania 

rowow. Stwierdzil, ze jest otwarty na wszelkie propozycje mieszkancow, ktore umozliwiq 

rozwiqzanie problemu. 

Pani Cecylia Burgs stwierdzila, ze mieszkancy juz wczesniej zaj~li si~ sprawa rozwiqzania 

problemu wodnego . Wynaj~lismy geodet~, ktory pomoglby nam wskazac': najlepsze miejsce 

na skierowanie wody. Nasze plany upadly, poniewaz tam, gdzie my chcielismy 

zagospodarowac': wod~, to okazalo si~, ze ten teren lezy wyzej niz nasze zabudowania. 

My naprawd~ staramy si~ sami rozwiqzac': ten problem. Ja osobiscie po ostatniej powodzi 

mam na dziatce wykopanq studni~ na 3 kr~gi i pomp~ przemyslowq. Jednak jest to za malo, 

bo woda splywa do niej nie tylko z mojej dzialki, ale i z terenow polozonych po drugiej 

stronie drogi. 

Przewodniczqca Rady zapytala wypowiadajqCCj si~, czego oczekuje ona od radnych . 

Pani Cecylia Burgs stwierdzita, ze liczy na to, ze Gmina wynajmie jakichs specjalistow, ktory 

wskazq sposob rozwiqzania problemu gromadzenia si~ wszystkich wad na ich posesjach. 

Oczekujemy waszego wsparcia w tym zakresie . 

Pani Anna K~pka stwierdzita, ze jej ta sprawa nie dotyka bezposrednio, ale przyszla tu, bo 

widzi, co si~ dzieje u sqsiadow, a nie majq takiej sity przebicia, aby isc': i walczyc': dalej z tym 

murem, ktory ich spotyka tutaj. Pisma i prosby, ktore byly skladane do Urz~du nie 

poskutkowaly niczym. Zostala wybudowana super sliczna droga i zostanie ona zniszczona 

w przeciqgu 2 lat, tak jak poprzednia, z tego powodu, ze znajduje si~ na takim a nie innym 

terenie . 

Radny Antoni Chojecki zapytal, czy tam jest mozliwosc': odprowadzenia tej wody, a jesli jest, 

to na jakim odcinku. 

Pani Cecylia Burgs stwierdzila, ze mieli koncepcj~ na odprowadzenie tej wody, na dtugosci 

okoto 400 metrow, w kierunku lasu, ale upadla ona. My nie jestesmy specjalistami w tym 

zakresie, dlatego potrzebne jest nam wsparcie. 

Radny Michat Adamczyk wskazal, ze wszyscy doskonale wiedzq 0 tym, ze przy tej drodze 

wykopanie rowu jest niemozliwe. Pas drogowy wynosi tam okolo 4 - 4,5 metra. 

Ogrodzenia posesji postawione Sq na samej granicy dzialek, zatem nie ma miejsca na 

I 


